
 

 

 

Styrelsemöte klockan 15:45, 2023-02-13, Kontoret Engelska Parken 
  

Närvarande: Maja Axling, Alice Tegebro, Max Thorén, Tuva Ärlemalm, Jakob Pettersson, 

Lina Borgström, Alyssa Larsson, Amelie Lundén, Johanna Carlé, Josefin Persson Ståhl, Jonas 

Zouari, Ella Shalit 

  

§ 1 Mötets öppnande 

Ordförande förklarar mötet öppnat klockan 15.48. 

§ 2 Godkännande av dagordning 

Foto läggs till i §14 Övriga frågor 

Samsek läggs till i §14 Övriga frågor 

Efter ovanstående ändringar beslutar styrelsen att godkänna dagordningen.  

§ 3 Val av justeringsperson samt fika till nästa möte  

Lina Borgström väljs till justeringsperson.  

  

§ 4 Må-bra-runda  

Styrelsen går varvet runt där samtliga får lyfta hur man mår för tillfället.  

  

§ 5 Rapport från styrelsen samt valberedning  

Ordförande 

Jag har haft korta avstämningar gällande insparken, avstämning med valberedningen samt 

börjat bocka av uppstartsmöten med de nya i styrelsen. Skrivit ett ”om något händer 

dokument” till generaler och kaptener. Har även skrivit klart och skickat in 

verksamhetsredovisning, verksamhetsberättelse samt protokoll från årsmöte och 

föreningsstämman till Priks och institutionen.   

 

Vice ordförande  

jag tillsammans med utbildningssamordnare har börjat boka in olika events med Dynamicus 

samarbetspartners, i linje med avtalen för 2023. Jag har börjat nå ut till samarbetspartners för 

att samla in faktureringsuppgifter för 2023. 

  

Administratörer 

Administratörjobbet har rullat på som vanligt. Vi har haft möte med Hitract angående 

omregistrering av medlemmar och hur vi ska skicka ut pushnotis till inaktiva medlemmar. Vi 

har också varit med på fotografering och nominerat personer till valberedningen. 

  

Ekonomiansvarig 



 

 

Här kommer liten veckorapport: Jag har gjort löpande arbete och gjort klart bokföring för 

Januari-månad.  

  

Marknadsföringssamordnare 

Sedan senaste mötet har jag med utskottet börjat planera för terminens första utskottsmöte. 

Detta har varit lite av en utmaning att få till, då vi alla läser vår sista termin och således har 

fullspäckade scheman. Vi verkar dock ha kommit fram till ett datum nu där planen är att 

Evenemangssamordnare ska ansluta för att diskutera kommande samarbete. Jag har redigerat 

samt publicerat bilder från Examensgasquen där jag agerade fotograf. Vi har beställt 

sångböcker men ännu inte fått besked om leveransdatum. Vi har som vanligt skött det löpande 

arbetet med bl.a. publiceringar på våra sociala medier 

  

Evenemangssamordnare 

Den här veckan har jag haft möte med generalerna och tyvärr blivit avbokad av VG för 

examensgasquen, har därför preliminärbokad Smålands som är lite dyrt i väntan på att 

snerikes ska tillsätta sin sommarpersonal som har ansvar för sittningarna i Juni, så vi håller 

tummarna!! 

  

Utbildningssamordnare 

Denna vecka har jag gjort klart PA-guiden och skickat ut den så att styrelsen kunnat läsa. Jag 

har också pratat med Assessio om potentiellt datum för utbildning. Jag försöker hitta datum 

för möte med näringslivsutskott.  

  

Idrottssamordnare 

Under veckan rapporterade jag vidare till SamSek angående våra tankar kring de 

gemensamma idrottseventen. Jag har tagit kontakt med förra terminens idrottsutskott och 

därmed även gjort klart med några som vill sitta kvar. Utöver det har jag mentalt förberett mig 

själv till viss del inför de kommande utskottsmötena och kommande planering.  

 

PVD 

Under de senaste två veckorna har vi hunnit ha två möten med projektgruppen för PvD. Vi har 

även sett till att grupperna vi har har kommit i gång. Kontakt har idag under onsdagen börjat 

höra av sig till företag, PR har börjat med idéer och skisser för att ta fram bästa tänkbara för 

att få ut så mycket info som möjligt. Event ska kolla in lokalen (tillsammans med mig och 

Josefin) i kommande vecka förhoppningsvis. Arrangemang är även dem i gång för fullt. Vi 

har även haft en kick-off igår efter vårt möte. (Tyvärr kunde inte jag medverka, men förstod 

att det var väldigt lyckat och uppskattat). Vi har även planerat in en fotografering. Det känns 

väldigt skönt att vi är i gång för fullt, verkligen på riktigt nu och tror verkligen detta kommer 

bli en succé.  

  

  

§ 6 Samordnarna har ordet 

Marknadsföringssamordnare: Utskottsmötena har dragit i gång och marknadsföring för att 

gå med i utskotten har genomförts på Instagram. Johanna redogör även för ett pågående 

samarbete med evenemangssamordnare Alyssa angående eventuellt evenemang med  

 



 

 

Dynamicus medlemmar. Johanna letar även efter någon som vill ta ansvar för Dynamicus 

Tiktok och marknadsföra föreningen där.  

  

Idrottsamordnare: Max berättar om Samsek och hur vi kan samarbeta med dem i framtiden 

på olika sätt.   

  

Utbildningssamordnare: Amelie har gått igenom PA- guiden och uppdaterat den, samtliga 

styrelsemedlemmar har fått tillgång till den för att läsa igenom och ge feedback och tips på 

ändringar. Amelie försöker hitta en bra tid för SSR- utbildningen så den fungerar för alla i 

styrelsen. Josefin ger tips på att den möjligen kan ges under PVD, det förslaget kommer föras 

vidare till SSR.  

  

Evenemangssamordnare: Under föregående och kommande veckor är det mycket att göra 

kring vårterminens inspark. VG nation avbokade inför examensgasquen under vårterminen 

och nu väntas Alyssa på svar från andra nationer.  

 

Jonas Zouari adjungeras med närvarorätt men utan tillika rösträtt.   

  

§ 7 PVD 

Dagen börjar närma sig och nu är det mycket som händer. En kick-off med hela PVD-gänget 

har genomförts och nu är det flertalet möten inom olika grupper. Nu kontaktar dem olika 

föreläsare inför dagen och har satt ett tema och en slogan. Nu är det mycket att koordinera 

men de har lyckats få en bra arbetsdelning mellan grupperna.  

  

§ 8 Gasque PVD 

Josefine frågar om det fungerar att en kompis som är DJ kan spela på gasquen och eventuell 

ersättning till detta, vilket styrelsen tillsammans kommer överens över för att det ska bli bra.  

 

Ella Shalit adjungeras med närvarorätt men utan tillika rösträtt.   

  

  

§ 9 Inspark 

Styrelsen diskuterar insparken och vissa incidenter och de följande konsekvenserna.  

  

§ 10 Utskottsmöten 

Alice informerar om att det är dags för samordnarna att boka in utskottsmöten eftersom 

styrelsen snart får sällskap av andra föreningar som ska dela på utrymmet.  

 

§ 11 Styrelseevent  

Styrelsen diskuterar ett styrelsevent då föreningens medlemmar kan umgås med styrelsen. 

Styrelsen bestämmer tillsammans att det ska vara den 18:e april på Snerikes.  

  

§ 12 PA-guiden 

Amelie ber om tips på hur PA- guiden kan förbättras. Samtliga styrelsemedlemmar har fått 

den på mejlen och ger tips på hur den kan bli bättre.  

  



 

 

§ 13 Val av internrevisorer 

Styrelsen beslutar att genom acklamation välja Astrid Ono och Lydia Fernandez i klump till 

posten som Internrevisorer för verksamhetsåret 2023  
 

§ 14 Övriga frågor  

Foto – Styrelsen beslutar om vilken bild de ska använda sig av på hemsidan och till kontoret.  

 

Samsek - Max berättar att Samsek fortsätter motivera till varför vi bör samarbeta med dem 

gällande olika evenemang. Styrelsen pratar om hur man kan marknadsföra deras olika 

evenemang samt sprida anmälningsformulär till aktiviteter.  

 

Årsmöte – Styrelsen diskuterar evenemanget efter vårens årsstämma. Alyssa har fått exempel 

på meny och kostnad för eventet.  

Styrelsen godkänner att lägga till 36 000 extra till evenemangsbudgeten från dynamicus 

konto. 

 

Merch på Hitract – Styrelsen diskuterar att eventuellt mötas upp inom snar framtid och 

fotografera merch och lägga upp det på Hitract.  

  

§ 15 Sekreterarens punkt 

Inget behöver förtydligas.  

  

§ 16 Återkoppling på mötet 

Roligt och viktigt möte! 

  

§ 17 Mötets avslutande 

Ordförande förklarar mötet avslutat klockan 17.15.  

  

 

 

 

 

 

 

 

_________________________ _________________________ 

Ordförande Alice Tegebro  Sekreterare Maja Axling 

 

 

 

_________________________   

Justeringsperson Lina Borgström 

 



 

 

 


